
Protokół
z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 20 listopada 2020 roku

Rozpoczęcie obrad – godz. 16:00
Zakończenie obrad – godz. 17:20

Posiedzenie rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.
W Komisji ponadto uczestniczy: Pani Zofia Gorzyńska – Skarbnik Gminy, Pan Błażej Konkol – Wójt
Gminy.
Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński, na podstawie listy obecności poinformował że
brakuje Radnych: Jana Selki oraz  Krystiana Sadowskiego.
Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.
Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek dzisiejszego posiedzenia dotyczący 
omówienia materiałów sesyjnych i przeszedł do omówienia projektów uchwał.  

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

-  Przyjęcie protokołu z XXIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku  Sołectwa wsi Błotnia  z dnia 05.10.2020r. Wójtowi

Gminy Trąbki  Wielkie  – referuje  Pan Zbigniew Leszczyński  Przewodniczący Rady Gminy Trąbki

Wielkie;

3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 28.09.2020r. i przekazania  Wójtowi Gminy

Trąbki Wielkie  – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie;

4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Ełganowo do roku 2024 -

referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie Odnowy Miejscowości Postołowo- referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

6. Podjęcie w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Trąbki Wielkie z organizacjami

pozarządowymi na 2021 rok”- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

7. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XXIV/197/2020 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia

27  października  2020  roku  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków

transportowych ”- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

8. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

9. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

10. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Ad1. Podjęcie  uchwały  w sprawie  przekazania  wniosku   Sołectwa  wsi  Błotnia   z  dnia  05.10.2020r.
Wójtowi Gminy Trąbki Wielkie



Przewodniczący Rady Gminy – przedstawił treść wniosku, który wpłynął do Rady Gminy Trąbki
Wielkie i przybliżył treść uchwały. Nawiązał do kolejnego punktu porządku, informując, że tak jak w
omawianym punkcie,  tak  i  w  kolejnym punkcie,  jest  podobna  sytuacji,  gdzie  jest  przygotowana
propozycja przekazania pisma według właściwości do Wójta Gminy – podjęcie uchwały w sprawie
rozpatrzenia petycji z dnia 28.09.2020r. i przekazania  Wójtowi Gminy Trąbki Wielkie.

Radny Grzegorz Żukowski członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji – poinformował, że w sprawie
tej komisja zapoznała się z opinią mecenasa z której jednoznacznie wynika, że my, jako rada gminy
nie mamy kompetencji w tym zakresie, aby podejmować jakąkolwiek uchwałę, bo jest to już opisane
w ustawie. 

Wójt Gminy – podał, że był obecny na komisji skarg wniosków i petycji.  Jeżeli chodzi o sprawę
wniosku, to jak najbardziej wniosek powinien zostać przekazany do Wójta Gminy jako właściwego
organu do załatwienia tej sprawy. Dodał, że dziwi się sołtysowi, który był radnym a objął taką drogę
kierując wniosek zamiast do Wójta, to do Rady Gminy. Powinien posiadać wiedzę, kto zajmuje się
tymi sprawami. Jeżeli natomiast chodzi o Częstkowo, to rada gminy nie ma niestety kompetencji, aby
móc zakazywać tego typu imprez. W tym przypadku Wójt zastanawia się,  czy można zobowiązać
przedsiębiorcę, który już funkcjonuje, do wykonania raportu na oddziaływanie na środowisko, jeżeli
będzie można zobowiązać, to też do tego zobowiąże. Dodał, że decyzja Wojewódzkiego Dyrektora
Ochrony  Środowiska  na  pewno  może  te  kwestie  uregulować  i  jeżeli  Rada  Gminy  podejmie
przedmiotową uchwałę i skieruje petycję do Wójta, to chętnie wójt się tą sprawą  zajmie.
Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Ełganowo do roku 2024
-referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – poinformowała, że jest możliwość pozyskania dofinansowania do budowy drogi w
sołectwie, ale potrzebna jest uchwała i sołecka i Rady Gminy Trąbki Wielkie. Termin do złożenia
dokumentów  mamy  do  23  listopada,  czyli  do  tego  dnia,  jeżeli  Gina  chciałaby  pozyskać
dofinansowanie,  powinna  podjąć  stosowne  uchwały.  Dofinansowanie  jest  z  programu  rozwoju
obszarów wiejskich. Dodał, że sołectwo nie podjęło jeszcze stosownej uchwały zebrania wiejskiego,
Pan sołtys nie może przy obecnych obostrzeniach zwołać tradycyjnego zebrania sołeckiego dlatego
tez będzie chodził po mieszkańcach z projektem uchwały zebrania wiejskiego i zbierał głosy kto jest
za  podjęciem  uchwały.  Jak  Pan  sołtys  w  poniedziałek  dostarczy  stosowną  uchwałę  zebrania
sołeckiego, to wówczas rada będzie mogła podjąć przedmiotową uchwałę Rady Gminy. 
Ad 4  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmian  w  Planie  Odnowy  Miejscowości  Postołowo-
referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  sprawa ta   dotyczy tej  samej  sytuacji   o  której  powiedział   w punkcie
powyższym. Tylko tu jest różnica taka, że Panu sołtysowi udało się  zwołać zebranie wiejskie w normalnym
trybie i podjąć uchwałę zebrania przed wprowadzonymi obostrzeniami.  Dodał, że w przyszłym roku chciałbym
zaktualizować wszystkie plany miejscowości.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał,  jak to się ma do strategii  Gminy,  czy te odnowy poszczególnych
miejscowości miały stałe daty i też są nieaktualne.
Wójt Gminy – plany odnowy miejscowości nie były powiązane ze strategią. Na chwilę obecną  aby otrzymać
dofinansowanie potrzebne jest dołączenie uchwały Rady Gminy i uchwały zebrania sołeckiego. 
W nowej strategii Gminy wszystkie plany  będziemy odnawiać.
 
Sławomir Mazurek – zapyta, czy wszystkie sołectwa są objęte planem odnowy, czy tylko Elganowo.

Wójt  Gminy –  każde  sołectwo  powinno  taką  strategię  u  siebie  posiadać.  Jeżeli  nie  ma,  to  Pani  Halina
Wrocławska- pracownik Urzędu Gminy ma te dokumenty.



Radny  Grzegorz  Żukowski –  zapytał,  gdzie  mógłby  więcej  dowiedzieć  się  na  temat  planów  odnowy
miejscowości.
Wójt Gminy – podał, że każdy sołtys powinien mieć wiedzę na ten temat. 

Wywiązała  się  dyskusja  na  powyższy  temat   w  trakcie  której  Pani  Wioleta  Frydrych  od  strony  sołtysa
opowiedziała radnym o planach odnowy miejscowości wsi. Opisała, na podstawie sołectwa Trąbki Wielkie, jak
był  aktualizowany  plan  odnowy  wsi,  aby  otrzymać  dofinansowanie  do  budowy  drogi.  Dodała,  że  w
dokumentach zebrania sołeckiego  plan odnowy miejscowości jest dołączony jako załącznik do protokołu z
zebrania sołeckiego - bo był on uchwalony przez zebranie sołeckie. Taka jest procedura, więc plan powinien
być w posiadaniu sołtysa, czy w dokumentach sołeckich znajdujących się w Urzędzie Gminy. 

Ad  5  Podjęcie  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  Współpracy  Gminy  Trąbki  Wielkie  z
organizacjami pozarządowymi na 2021 rok”- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt  Gminy –  uchwała  ta  określa  zasady,  warunki,  wielkość  dotacji  dla  organizacji  pozarządowych
działających  na  terenie  gminy.  Uchwała  ta  jest  cykliczna,  podejmowana  przez  Radę  Gminy raz  do  roku.
Program jest w załączeniu. Jest on bardzo podobny do roku bieżącego.  

Pan Władysław Kanka – zabrał glos w sprawie przygotowanego projektu programu stanowiącego załącznik do
uchwały.  Podał,  że  szczegółowo  przeanalizował  ten  program.  Zakres  zadań  obejmuje  szeroki  wachlarz.
Proponowałbym, jeszcze, aby ten trzeci  temat rozszerzyć i  uwzględnić również możliwość dotowania tych
organizacji które zajęliby się opieką krótkoterminową osób starszych. Proponuje, że  mógłby on brzmieć:  
Zadania  w  zakresie  świadczenia  opieki  nad  osobami  starszymi  oraz  przeciwdziałania  uzależnieniom  i
alkoholom społecznym.
Wójt Gminy – przyznał, że można uściślić ten trzeci punkt. 

Radny Jan Selka – zabrał głos informując wszystkich obecnych o swojej obecności na komisji podając,  że jest
obecny na komisji od 20 min. 
P  rzewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze w tym temacie zabrać głos. Brak głosów.
Przewodniczący Rady Gminy – prosi, aby radni do sesji zastanowili się nad sformułowaniem tego punktu o
którym mówił Radny Władysław Kanka. 
Ad 6 Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XXIV/197/2020 Rady Gminy Trąbki Wielkie z
dnia  27  października  2020  roku  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków
transportowych ”- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – Regionalna Izba  Obrachunkowa zakwestionowała nam załącznik podjętej  uchwały.
Kolejno  przedstawił  radnym  która  pozycja  załącznika  uległaby  zmianie,  zwracając  uwagę,  że
proponuje aby  pozostałe wielkości pozostawić bez zmiany. 
Przewodniczący Rady Gminy – uważa, że słuszna sugestia, aby nic innego nie zmieniać może jest to
trochę taniej. Chyba, że ktoś ma jeszcze jakieś inne zdanie. 
Brak pytań. 

Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – podziękował wszystkim za czynny udział. Zakończył na tym
posiedzenie. 
 
Protokolant:     Przewodniczący Rady Gminy
Katarzyna Czyż                     Zbigniew Leszczyński


